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Vrútočan 5/2012 Mestské zastupiteľstvo

Druhé tohtoročné rokovanie mestského zastupiteľstva 24. 4. 
2012 otvoril primátor mesta Vrútky Ing. Miroslav Mazúr.
* Prvým predkladaným bodom bola správa o plnení 
uznesení MsZ. Správu predložil prednosta MsÚ Ing. Ján 
Mlynár. Jediným aktuálnym uznesením bolo informovať o 
postupe riešenia pri uzatváraní problematiky futbalového ih-
riska. Primátor mesta Ing. Miroslav Mazúr zvolal na pondelok  
30. apríla mimoriadne zasadnutie zastupiteľstva, kde sa 
bude prerokovávať tento bod. Prednosta úradu ďalej infor-
moval, že nie sú žiadne nesplnené uznesenia. * V druhom 
bode poslanci schvaľovali plán verejnoprospešných 
prác na obdobie jar – jeseň 2012. Správu predložil Ing. Mi-
lan Rovný. V rozprave vystúpil viceprimátor Ing. Juraj Bado 
a poslankyňa Božena Blahušiakova a poďakovali  pracov-
níkom úseku, ktorí sa podieľajú na čistote a údržbe mesta.  
* V treťom bode sa prerokovala správa o stave zamest-
nanosti a miere nezamestnanosti na území mesta Vrút-
ky v roku 2011, ktorú predkladá Úrad práce sociálnych vecí 
a rodiny z Martina. Zástupkyňa ÚPSVaR Dagmar Hoková, 
riaditeľka odboru služieb zamestnanosti úradu práce Martin 
vyjadrila snahu vyjsť v ústrety pri zamestnávaní občanov 
mesta Vrútky podľa platnej le-
gislatívy. Viceprimátor Ing. Ju-
raj Bado vystúpil s požiadav-
kou, aby úrad práce preferoval 
pri aktivačných a iných prácach 
občanov mesta Vrútok. 
* V štvrtom bode vystúpil 
Mgr. Juraj Gorilák vedúci od-
boru kultúry mesta Vrútky s 
hodnotiacou  správou o kul-
túrnej činnosti mesta Vrút-
ky, Knižnice Hany Zelinovej  
a časopisu Vrútočan za rok 
2011, vrátane ekonomických 
ukazovateľov. V rozprave po-
slankyňa Božena Blahušiaková 
vyzdvihla prácu pracovníkov 
odboru kultúry, knižnice a re-
dakčnej rady časopisu Vrútočan. Prednosta úradu Ing. Ján 
Mlynár oboznámil o zmenách v štruktúre časopisu Vrútočan a 
vyjadril sa, že časopis neskĺzne do kategórie bulváru a bude 
sa snažiť objektívne informovať o aktivitách mesta Vrútky. 
Pán poslanec Kurhajec poukázal, že Vrútočan sa nedostáva 
do niektorých domácností. Vedúci odboru kultúry pán Gorilák 
vysvetlil situáciu s distribúciou Vrútočana a ubezpečil, že sa 
urobia opatrenia, aby sa takéto situácie nestávali. * Piatym 
bodom bolo prerokovanie správy o zrealizovaných pro-
jektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní 
z fondov EÚ za rok 2011 a 2012. O problematike informoval 
prednosta Ing. Ján Mlynár. Projekt rekonštrukcie ZŠ s MŠ 
na Ul. M. R. Štefánika  bol zrealizovaný, ale stavba ešte nie 
je skolaudovaná z dôvodu nedostatkov zistených pri kolau-
dácii. Celkové náklady projektu sú 1 033 935,70 eur a  5% 
výška spoluúčasti mesta predstavuje 51 696,79 eur. Ďalší 
projekt  „Nevnucujme deťom naše vzdelávanie, pretože sa 
narodili v inom čase - moderná výuka“ bol ukončený v marci 
2011. Celkové náklady tohto projektu sú 71 705,10 eur  a  5% 
výška spoluúčasti mesta predstavuje 3 585,26 eur. Projekt  
„Rómovia naši plnohodnotní spoluobčania terénny sociálny 
pracovníci“ vo výške 30 845,90 eur a za spoluúčasti mesta 
vo výške 1 542,30 eur bol ukončený. Bola podaná žiadosť  
o pokračovanie v tomto projekte, ktorá nebola úspešná, pre-
tože boli uprednostnené iné regióny. V roku 2011 sa začal 
riešiť ďalší projekt „Revitalizácie verejných priestranstiev 
mesta Vrútky“, ktorý sa začal realizovať 29. 3.2012 odovzda-

ním staveniska. Zhotoviteľom stavby je firma EUROBUIL-
DING,  a. s., Bratislava. Projektová dokumentácia k projektu 
„Revitalizácia verejných priestranstiev v meste Vrútky“ zahŕ-
ňa v centrálnej mestskej časti:
a) úpravu verejných priestranstiev a prvkov verejnej zelene
b) výstavbu a rekonštrukciu verejných osvetlení
c) výstavbu a rekonštrukciu chodníkov 
d) rekonštrukciu miestnych komunikácií vrátane dopravných 
subsystémov
e) rekonštrukciu a výstavbu zastávok.
Ďalším projektom, ktorý mesto realizuje je Dom dôchodcov a 
klub seniorov mesta Vrútky, ktorého plánované ukončenie je 
v marci 2013. Prednosta ďalej informoval, že mesto dokonči-
lo verejné osvetlenie časti Mexiko a Dolných Vrútok. Poslan-
ci schválili uvoľnenie finančnej čiastky 54 552,06 eur z fondu 
rezerv na projekt „obnova verejného osvetlenia“ ako pred-
financovanie. Uvedené finančné prostriedky budú následne 
po úhrade vrátené na fond rezerv mesta. * V šiestom bode 
predložil náčelník MsP Mgr. Peter Šimkovič hodnotiacu 
správu o činnosti MsP. V rozprave ju viceprimátor Bado 
odporučil schváliť a poukázal na nový fenomén a to, písanie 

anonymov na mestskú políciu 
a jej náčelníka.* Siedmy bod 
dodatok č. 1 VZN č. 7/2004 
Trhový poriadok o podmien-
kach predaja výrobkov a 
poskytovaní služieb na Vrú-
tockom jarmoku a ostatných 
príležitostných trhoch kona-
ných na území mesta Vrútky 
predložila Ing. Jana Rišia-
nová,vedúca odboru služieb.  
* V ôsmom bode, v informá-
cii o výkupe pozemkov, tech-
nickej príprave a výstavbe 
nového cintorína vystúpil 
prednosta úradu Ing. Ján 
Mlynár. Aj v roku 2012 sa po-
kračuje v príprave dokumentá-

cie pre nové pohrebisko vo Vrútkach. V januári 2012 bolo 
objednané vypracovanie polohopisu a výškopisu pre toto 
nové územie. Okrem pripravovaného nového pohrebiska 
prebieha v tomto období aj oprava a rekonštrukcia starých 
hrobových miest na súčasnom pohrebisku. * V deviatom 
bode poslanci nasledovne riešili: 1.) Odpredaj pozemkov: 
v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpi-
sov o majetku obcí a VZN o hospodárení s majetkom mesta 
Vrútky č. 10/2009, ktorý predložila Ing. Rišianová. Mestské 
zastupiteľstvo schválilo odpredaj časti pozemku p. č. KN C 
1134/1, zastavané plochy a nádvoria o výmere cca 550 m2  
nachádzajúceho sa v k. ú. Vrútky na liste vlastníctva č. 1876, 
pánovi Martinovi Očenášovi. 2) Ing. Rišianová ďalej infor-
movala o spore o duplicitnom vlastníctve pozemku mesta 
Vrútky. Mestské zastupiteľstvo vo Vrútkach súhlasilo s roko-
vaním o výmene pozemkov za pozemok mesta p. č. KN C 
3476/1, nachádzajúci sa v k. ú. Vrútky vyčlenením z podielu 
1239 m2 a o primeranej náhrade za ustálenie vlastníckeho 
práva k pozemkom p. č. KN C 498/10 a 498/11 v prospech 
Mesta Vrútky maximálne do výšky 15 €/m2. 3) Ďalším prob-
lémom, ktorý riešilo zastupiteľstvo bolo zriadenie vecného 
bremena na mestskom pozemku. Marián Valent s manžel-
kou požiadal mesto Vrútky o možnosť rozkopania mestského 
pozemku p. č. KN C 3008/6 a položenia vodovodného potru-
bia, a tým zriadenie  vecného bremena na tomto pozemku  
v celom rozsahu. MsZ schválilo zriadenie vecného breme-
na v prospech žiadateľa za odplatu 200 eur. 4) Mestské za-

Z APRÍLOVÉHO ROKOVANIA VRÚTOCKÉHO
POSLANECKÉHO ZBORU VYBERÁME 
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Aktuality

Z POŠTY PRIMÁTORA
Prečo ste menili plynové kotly v Materskej škôlke  
na Ul. sv. Cyrila a Metoda, keď boli podľa mojich infor-
mácii v poriadku?
Tento názor je skreslený a nepresný. Plynová kotolňa bola 
rekonštruovaná v roku 2002, keď tam boli inštalované tri ply-
nové kotly: jeden  49,5 kW a dva 34 kW. V roku 2011 bol prvý 
kotol v dôsledku havarijného stavu mimo prevádzky, druhý 
kotol  bol v poriadku, ale sám nezvládal vykurovaciu kapacitu 
na vykúrenie celého objektu škôlky a tretí kotol bol po oprave 
často poruchový. Na základe uvedených skutočností došlo  
k dohode so Železnicami SR a tak sa pri pripojení Vrútok  
na CZT situácia riešila zmenou média aj v tejto materskej 
škole.
Prečo sa na ZŠ Hany Zelinovej vo Vrútkach nerieši otáz-
ka preliezok, ktoré sú zastarané a nevyhovujúce?
Obhliadli sme všetky zariadenia a zistili sme, že nie sú po-
škodené, nechýbajú žiadne časti, to znamená, že nie je dô-
vod, aby sme tieto zariadenia nejakým spôsobom likvidovali 
alebo ich nahrádzali novým.
Prečo sa nevymenili všetky okná na materskej škole  
na Nábrežnej ulici?
Tento objekt nie je majetkom mesta, je vo vlastníctve mes-
ta Martin, my ho máme len v prenájme a preto nie je mož-
né, aby sme vkladali do neho finančné prostriedky ako  
do vlastného zariadenia. Neumožňuje nám to platná legislatí-
va. Spravili sme len najnutnejšie opatrenia týkajúce sa výme-
ny okien na kuchyni, z hygienických dôvodov. V MŠ máme 
85 detí, rodičia sú spokojní s prevádzkou a starostlivosťou  
v tomto zariadení a robíme všetko preto, aby sme škôl-
ku udržali. Viackrát sme rokovali s vedením mesta Martin. 
Primátori sa stretli, no mesto Martin má dosť problémov  
vo svojich zariadeniach. Nemajú plány na opravy. My sme 
spravili len tie najnutnejšie opatrenia, aby nám škôlku ne-
zatvorili a deti nepresunuli do iných škôlok. Vnútorné vyba-
venie, ktoré môžeme nakupovať, dopĺňame. Deti inak majú 
dobré prostredie, dobre podmienky. Budeme sa usilovať rie-
šiť otázku rekonštrukcie cez vlastníka mesto Martin. 
Vie mesto o tom, že na vrútockej plavárni je v havarijnom 
stave plynová kotolňa, že v minulej sezóne sa nekúrilo 
a bola studená voda v bazénoch? Prečo nepropagujete 
výsledky vodných pólistov vo Vrútočane?
Každý rok sa vyčleňuje vyše 13 000 eur na starostlivosť  
o vrútocké kúpalisko. Aj v minulom roku sme preplatili údržbu 
a opravu časti kotlov tak, aby bola dostačujúca na vyhrie-
vanie vody v kúpalisku. Nie je pravda, že sa nevykurovalo. 
Je len otázkou ako si to plavci zabezpečujú, na akú teplotu 
zohrievajú vodu a či im na to stačia peniaze. Majú kúpalisko 
v prenájme a tieto veci si riešia vo vlastnej réžii. Pri propa-
gácii nevidím problém. Napríklad vo futbalovom klube je na 
to určený človek, ktorý dáva výsledky do Vrútočana. Aj vodní 
pólisti môžu určiť človeka na to, aby dával materiály priamo 
do redakcie Vrútočana. Záleží to na iniciatíve klubu.
Myslíte si, že vrútocké priechody pre chodcov v centre 
mesta sú bezpečné a plnia svoj účel? 
Priechody ulíc na Kalocsaya a Sv. Cyrila a Metoda a precho-
dy pred Váhostavom smerom ku trafostanici, na Kalocsayo-
vej oproti parkovisku pri tržnici a smerom k mestu pred budo-
vou Váhostavu sme riešili s pánom Ing. Janíkom z okresnej 
správy ciest v Martine. Dohodli sme sa, že prechod, smerom 
k mostu medzi potravinami a Váhostavom sa začne v najbliž-
šej dobe revitalizovať. Bude mať ešte samostatné pouličné 
prisvetlenie, natrie sa zvýrazňujúcou  farbou a označí sa vý-
raznými reflexnými tabuľami, ako aj ostatné dva priechody. 
V súčasnosti sme na mestskom verejnom osvetlení vymenili 
pôvodné výbojky 70-wattove na 250-wattové. Ak sa zreali-
zujú dohody z OSC, tak do konca apríla to bude v poriadku.                                              
                                                                                       -red-

stupiteľstvo schválilo kúpu búracieho kladiva do 1 800 eur, 
ktoré bude slúžiť pri zabezpečovaní drobných stavebných 
prác, osadzovanie dopravných značiek, pri likvidácii starých 
obrúb hrobov a kameňa, čím sa vytvorí od 50 do 100 nových 
hrobových miest. 5) Mestské zastupiteľstvo schválilo návrh 
náčelníka MsP pána Šimkoviča na nákup voliéry vo výške 
1 200 eur pre prechodné umiestnenie psov. 6) Mestské za-
stupiteľstvo schválilo žiadosť paraolympioničky p. Bučkulia-
kovej o finančný príspevok vo výške 500 eur na podporu jej 
športovej činnosti v príprave na Letné olympijské hry 2012 
v Londýne. 7) Mestské zastupiteľstvo schválilo odstráne-
nie všetkých nelegálnych objektov, ktoré sa nachádzajú  
na Kafendovej ulici a pozemky, ktoré sú vo vlastníctve mes-
ta uviesť do pôvodného stavu. 8) MsZ schválilo predlože-
nú správu k vykonaným kontrolám od hlavného kontrolóra 
mesta Dušana Chrastinu, ktorá sa týkala: dochádzkového 
systému vo všetkých záujmových krúžkoch v CVČ Domino, 
pokutových blokov na MsP, zriaďovacích listín všetkých škôl 
a školských zariadení v pôsobnosti mesta Vrútky, stavu ho-
tovosti v hlavnej pokladni 9) MsZ sa zaviazalo neodpredávať 
z pozemku na p. č. KNC 2113/1 o celkovej výmere 10 168 
m² žiadnu časť, vypracovať projekt výsadby a v budúcnosti 
sa bude pri prehodnotení územného plánu tento pozemok 
riešiť ako oddychová zóna – park. Rokovanie pokračovalo 
o 15. hodine podnetmi občanov Vrútok. Vystúpili p. Vere-
šová, p. Rutkay, p. Rybár, p. Švrlo atď. Na podnety reagova-
li poslanci a pracovníci MsÚ. V závere sa vrátili poslanci  
k bodu č. 9 – Technické zabezpečenie festivalu Vrútocký 
festík. Vystúpil pán Richard Laukovič, ktorý oboznámil zastu-
piteľstvo o organizačných prípravách festivalu. Poslanci pre-
rokovali aj rozpočtové opatrenie č. 1/2012 ako informáciu, 
ktorú predložila Ing. Lívia Komínová. Na záver sa primátor 
mesta poďakoval všetkým zúčastneným poslancom a pra-
covníkom MsÚ a rokovanie MsZ ukončil. 

22. marca sa konalo  mimoriadne zasadnutie  Mestské-
ho zastupiteľstva vo Vrútkach, ktoré schválilo: * cenový 
výmer 1/2012, ktorým sa určujú maximálne ceny MHD osôb  
* zriadenie mestskej karty Martin, ktorej súčasťou je aj mesto 
Vrútky * zásady odmeňovania poslancov Mestského zastu-
piteľstva vo Vrútkach a neposlancov – členov komisií MsZ  
* navrhovaný postup MsÚ o úprave ulice Krátka na Dolných 
Vrútkach bez asfaltového povrchu * realizáciu projektu vý-
stavby Domu dôchodcov a sociálnych služieb Senior Vrútky 
* vypracovanie projektovej dokumentácie na zmenu vnútor-
ných rozvodov kúrenia v objekte Knižnice Hany Zelinovej  
* navrhovaný postup MsÚ vo Vrútkach s vybudovaním no-
vých rozvodov v budove Knižnice Hany Zelinovej vo Vrút-
kach a napojením na centrálny zdroj tepla
MsZ zobralo na vedomie: * poslanec p. František Kurha-
jec  sa vzdal poslaneckej odmeny, čím vyriešil stred záujmu  
v zmysle zákona č. 543/2010 o sociálnom poistení neskor-
ších predpisov účinných od 1. 1. 2011, aby mohol poberať 
dôchodok. * informáciu primátora mesta k listu advokátskej 
kancelárie Gallo, s. r. o., z 12. marca 2012 ohľadom majet-
kového vysporiadania s firmou MARO, s. r. o.   
MsZ nesúhlasilo: * s uvoľnením finančných prostriedkov  
z notárskej úschovy a odporúča vedeniu mesta, aby v spo-
lupráci s právnym zástupcom riešil situáciu mimosúdnou do-
hodou zúčastnených strán.
MsZ zrušilo: * zásady odmeňovania poslancov Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach a neposlancov – členov komisií 
MsZ, ktoré boli schválené 8. 2. 2011, bod 17/2011, časť II 
(prvá zarážka) * VZN č.7/2008o zákaze požívania alkoholic-
kých nápojov na vymedzených verejne príslušných miestach, 
ktoré bolo schválené uznesením mestského zastupiteľstva  
č. 8/2008, bod J/105, dňa 15. januára 2008 a bude vypraco-
vané nové v zmysle súčasne platnej legislatívy.

    -red- foto: MM



4

Vrútočan 5/2012

11. apríla v deň 67. výročia oslobodenia Vrútok sa usku-
točnila spomienka pri pomníku obetiam prvej a druhej sve-
tovej vojny, ktorý je umiestnený v parčíku pred mestským 
úradom. Pieta sa začala pochodovou skladbou Dychovej 
hudby Supranka a štátnou hymnou Slovenskej republiky. 
Na úvod vystúpil člen Literárneho klubu Hany Zelinovej  
Mgr. Milan Tuma, ktorý svojím poetickým príspevkom pri-
pomenul ťažké vojnové časy v boji za slobodu. Po jeho 
dojímavej básni sa zúčastneným prihovoril vrútocký pri-
mátor Miroslav Mazúr, ktorý zvýraznil dôležitosť 11. apríla  
v dnešnej dobe a zároveň pripomenul, aké je potrebné, aby 
sa o minulosti rozprávalo čo najviac. Mládež by sa mala 
viac dozvedať o histórii, aby sa nikdy viac neopakovali 
činy, ktoré napáchali toľko zla a spôsobili toľko utrpenia...  
Česť a úcta patrí všetkým, ktorí bojovali za našu vlasť!
Medzi čestnými hosťami bol aj Peter Švrlo, člen Klu-
bu vojenských výsadkárov. Na otázku ako vníma vý-
ročie oslobodenia Vrútok po 67 rokoch, odpovedal: 
„Vnímam ho ako veľmi dôležitú akciu, lebo ľudia za-
čínajú zabúdať, čo sa vlastne stalo, a to nie je dobré.  
Je smutné, ak občania nevedia o minulosti svojho mesta 
nič, keď si nevážia históriu, pretože  kto si neváži históriu, 
väčšinou zle skončí. Vnímam túto spomienku  ako pozití-
vum – a navyše tento rok ju podľa mňa mesto zorganizova-
lo doposiaľ na najdôstojnejšej úrovni.“

Pietna akcia vyvrcholila pri pamätnej tabuli umiestnenej  
na bistre Linda, kam sa  sprievod presunul. Položením  
kytice si aj tu prítomní uctili pamiatku obetí pri oslobodzova-
ní Vrútok  z 11. apríla 1945.                 
Ani občania Vrútok nezabúdajú na udalosti spred 67 rokov. 
Pán Jaroslav Giláni si píše: „Pozdravujem všetkých žijúcich 
pamätníkov a aj tých, ktorí o oslobodzovacích bojoch pod 
stráňami Malej Fatry niečo vedia a zhromaždili sa pri pa-
mätníku obetí vojen 1914 – 1918 a 1939 – 1945 v blízkosti 
krásnej budovy mestského úradu.“                 - MM - foto: RŽ

DÔSTOJNE SI PRIPOMÍNAME 
67. VÝROČIE OSLOBODENIA VRÚTOK

   V piatok trinásteho apríla zahynul pri dopravnej nehode 
niekoľko desiatok metrov od svojho domu známy fotograf   
a vrútocký rodák Filip Lašut.
Základnú školu vychodil v rodisku, Učňovskú školu fotografic-
kú v Poprade a maturitu si tu doplnil v rokoch 1976 – 1978. 
Zamestnaný bol v Komunálnych službách v Martine, ČTK  
v Bratislave, Slovenskom národnom múzeu a Matici sloven-
skej v Martine. Od roku 1992 pracoval na voľnej nohe ako 
umelecký fotograf. Venoval sa prevažne divadelnej fotografii. 
Spolupracoval s ochotníckymi divadelnými súbormi. Samo-
statné výstavy divadelnej fotografie mal viackrát na celom 
Slovensku. Vystavoval aj v Japonsku (divadelná fotografia),  
v New Yorku (folklór v Detve) a v Moskve (divadelná fotogra-
fia). Od roku 1992 sa venoval aj vydavateľskej činnosti, vydá-
vaniu pohľadníc a propagačných materiálov rôznych kultúrno-
-historických miest Slovenska. Nafotografoval výtvarné dielo 
do knihy Kamey o tvorbe Ester Šimerovej-Martinčekovej a je 
spoluautorom aj najnovšej monografie o tejto autorke. Spolu-
pracoval aj na monografii o Eugenovi Lazišťanovi. Ako spolu-
autor sa podieľal na výstave a knihe o kozmonautovi sloven-
ského pôvodu E. A. Čerňanovi. Bol spoluautorom Pamätnej 
izby obce Strečno, expozície Múzea J. Kráľa v Liptovskom 
Mikuláši a bol autorom fotodokumentácií mnohých obcí Tur-
ca. Získal ocenenie za Divadelnú fotografiu roka 2004. V roku 
2005 mu na „Palárikovej Rakovej“ udelili Zlatú medailu Jána 
Palárika. V tom istom roku ho generálny riaditeľ Národného 
osvetového centra poctil Medailou D. G. Licharda, ktorú mu 
odovzdali na Scénickej žatve v Martine. V roku 2008 pripravil 
výstavu „40 rokov s ochotníkmi“, ktorá putovala po rôznych 
divadelných prehliadkach doma aj v zahraničí. 
 Filip Lašut bol výraznou postavou vrútockej kultúry. Pri prí-
ležitosti Dní mesta bol na slávnostnom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva v roku 1999 primátorom ocenený Pamätným 
listom mesta Vrútky. Je spoluautorom Pamätnej izby Hany Ze-
linovej na Mestskom úrade. Svojimi snímkami  zdokumentoval  
osobnosti Vrútok – Hanu Zelinovú, Karola Guleju. Jeho ume-
lecký postreh nechýbal na žiadnom podujatí nášho mesta. 
Zdokumentoval všetky ročníky Vrútockej hudobnej jari, Náro-
dopisnej výstavy a návštevy významných osobností na mest-
skej radnici. Bol spolupracovníkom a priateľom pracovníkov 
kultúry, ktorí ho mali česť poznať osobne aj pracovne. Vrútky 
zdokumentoval v každom ročnom období a jeho fotografická 
tvorba zdobí interiér budovy mestského úradu. Jedinečným 
spôsobom sa spolupodieľal na spoluvytváraní histórie Vrútok. 
Bol autorom nejednej obálky časopisu Vrútočan a mnohé jeho 
fotografie boli jeho súčasťou. Okrem jeho profesionálnej zdat-
nosti známej na celom Slovensku bola obdivuhodná aj jeho 
skromnosť. My, Vrútočania nikdy nezabudneme na osob-
nosť Filipa Lašuta. Bude navždy zapísaný do sŕdc aj his-
tórie nášho mesta.                               Odbor kultúry MsÚ Vrútky

NAVŽDY ODIŠIEL
FILIP LAŠUT

Aktuality
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ZIMA A MRAZY VO VRÚTKACH SPÔSOBILI NEMALÉ PROBLÉMY 
NA CHODNÍKOCH PRED PANELÁKMI

   Ešte pred pár týždňami boli súkromní prepravcovia 
osôb – vodiči tzv. striel zvyknutí, stávať na chodní-
ku pred vrútockou sokolovňou. Zvykli si tu na „strely“  
do Martina čakať aj cestujúci, veď sa rýchlo za 50 cen-
tov dostali až na Ľadoveň. Dnes už tento chodník neslú-
ži martinským strelám ako parkovisko. Mesto nainšta-
lovalo na chodník zábrany, a to pre sťažnosti občanov  
na zastupiteľstve, ako i podnikateľov, ktorí tam majú 
svoje prevádzky a mali problémy so zásobovaním. Ďal-
ším dôvodom na tento krok bol fakt, že sa prepadával 
chodník pod nimi. Mesto si chráni a zveľaďuje svoj ma-
jetok – a nedovolí ho ničiť. Predpokladaná cena opravy 
takého chodníka je 4 až 5 tisíc eur. Mesto sa nebráni ro-
kovať s nespokojnými vodičmi „striel“.    foto a text: MM

Aktuality zo životného prostredia

CHODNÍK 
PRED VRÚTOCKOU SOKOLOVŇOU

UŽ NESLÚŽI „STRELÁM“ 
AKO PARKOVISKO

poškodený chodník na Ul. sv. Cyrila a Metoda potrebná rekonštrukcia a úprava chodníka     foto: MM

PRIPRAVUJE SA REKONŠTRUKCIA
„KRIVÁŇA“

Kvôli zlému stavu budovy, keď sú vonkajšie fasády roz-
bité, hliníkové okná spôsobujú tepelné straty, objekt 
si svojím výzorom a opotrebovaním vyžaduje rekon-
štrukciu. Mestské zastupiteľstvo dalo súhlas na rekon-
štrukciu objektu a súhlasilo aj s uvedenými  úpravami.  
V súčasnosti je spracovaná štúdia, ako by mal objekt vy-
zerať. Súčasťou realizácie projektu bolo aj napojenie na 
CZT a inžinierske siete. Stavebnými úpravami objektu 
bude ponechaná jeho pôvodná podoba. Zároveň bude 
mať multifunkčný charakter. Na prízemie bude presťa-
hovaná Mestská knižnica Hany Zelinovej. V nasledujú-
com čísle Vrútočana uvedieme podrobnejšie informácie 
o schválenej rekonštrukcii.     foto súčasný stav: MM, RŽ  
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Životné prostredie – Deň Zeme

   Zemské zdroje sú vyčerpateľné, to by si mal uvedomo-
vať každý z nás. Sme od nich závislí, sú to nenahraditeľ-
né dary Zeme. Ako ich uchovať pre budúce generácie? 
Ľudia často páchajú rôzne neodpustiteľné zverstvá na 
našej prírode. Ideme sami proti sebe! Máme len jeden 
vzduch, vodu, len jednu prírodu! 
22. apríl je deň, keď by sme si mali tieto hodnoty uve-
domiť a zamyslieť sa, v čom by mal byť prínos každého 
jedného z nás pri zachovávaní alebo udržiavaní našej 
planéty. 
Deň Zeme si pripomína aj mesto Vrútky. Odbor životné-
ho prostredia každoročne pripravuje jarné upratovanie, 
ktoré sa začalo už vo februári. Mesto zakúpilo náradie 
na čistenie a ručné zametanie ulíc a chodníkov. Jarná 
očista bola spustená v marci v tých častiach, kde to do-
voľovali klimatické podmienky. Postupne bude pokračo-
vať vo všetkých častiach mesta. Už v januári sa vyko-
nalo výberové konanie na dodávateľa letničiek. Jarné 
kvietky – tulipány a narcisy – boli vysadené už v minulom 
roku. Po ich odkvitnutí bude vysadených 1 700 letničiek 
na záhonoch a v žardiniérach, a to pred MsÚ, kostolmi,  
v meste, pri autobusovom nástupisku, pred VÚB, ako aj 
v ďalších lokalitách mesta. Vysadia sa aj ťahavé muš-
káty pre MsÚ, knižnicu a do kvetináčov v meste. Počas 
celej vegetačnej doby pracovníci zabezpečujú starost-
livosť o kvety, kríky, stromy – a to ošetrovanie aj polie-
vanie.
Aké činnosti a opatrenia robí mesto na údržbu a čis-
totu v uliciach? Odpovedal Ing. Milan Rovný vedúci 
oddelenia komunálnych služieb.
* Mesto zabezpečuje očistu mesta svojimi 10 kmeňový-
mi pracovníkmi. Z ÚPSVR sme pre prvý a druhý štvrťrok 
2012 dostali pridelených 19 pracovníkov, ktorí sú začle-
není do čistenia mesta. Každý pracovník z ÚPSVR má 
stanovenú pracovnú dobu na 16 hodín týždenne.
Ako často prebieha zber nebezpečného odpadu?
* Zber nebezpečného odpadu sa vykonáva dva razy 
do roka prostredníctvom spoločnosti, ktorá má na túto 
činnosť povolenie a oprávnenie nakladať a manipulovať  
s takýmto odpadom. Nakladanie, manipulácia a likvidá-
cia nebezpečného odpadu je finančne náročná. Vyko-
náva sa v jarnom a jesennom období, o čom sú občania 
informovaní cez časopis Vrútočan, oznamom na webo-
vej stránke mesta a na oznamovacích tabuliach. 

Pri jarnom upratovaní sa poskytujú veľkokapacitné kon-
tajnery a pri oznamovaní termínov sa postupuje rovna-
ko ako pri nebezpečnom odpade. Kontajnery (1 100 l) je 
potrebné uzatvárať, aby v prípade nepriaznivého poča-
sia nebol komunálny odpad rozfúkaný po okolí.
Ako je to s verejným osvetlením, je možné ušetriť 
elektrickú energiu?
 * Mesto opravu verejného osvetlenia zabezpečuje cez 
dodávateľskú spoločnosť, ktorá vykonáva opravy verej-
ného osvetlenia dodáva osvetľovacie telesá s nízkou 
spotrebou elektrickej energiev súlade s vykonanou re-
konštrukciou a projektovou dokumentáciou.
Jar sa začala a občania čoraz viac využívajú lavičky 
pred svojimi bytovkami a v centre mesta. V akom 
stave sú lavičky v meste?  
* V marci 2012 sa vykonalo výberové konanie na do-
dávateľa lavičiek pre mesto Vrútky. V súčasnosti sa 
spracováva  objednávka na výrobu 20 lavičiek. Lavičky 
budú osadené v parku Mexiko, na Nábrežnej ulici a na  
Ul. 1. čs. brigády.                                text: RŽ, MM, foto: RŽ  

JARNÁ OČISTA MESTA „V DUCHU“ DŇA ZEME 

každoročne sa tešíme z tulipánov

Aj naše materské a základné školy organizujú po-
čas školského roka spoločné aktivity „v duchu Dňa 
Zeme“. ZŠ s MŠ na Ul. M. R. Štefánika, vo Vrútkach 
pravidelne vytvára voliteľné predmety v školskom vzde-
lávacom programe s názvom biobádateľ na 2. stupni a 
bádateľko na 1. stupni. Žiaci sa netradičným spôsobom 
vyučovania oboznamujú s tým, ako ochraňovať a ako sa 
o ňu starať. Mladšie ročníky sa zúčastnili na otvorených 
hodinách v CVČ Turč. Štiavnička a Turč. Peter, kde bol 
pre nich pripravený formou kvízov, súťaží, besied a hier 
zaujímavý program s tematikou prírody. Medzi pravidel-
né aktivity každoročne patrí: čistenie areálu MŠ a ZŠ 
v spolupráci s rodičmi, výstava v priestoroch školy na 
tému ochrany prírody v rámci ŠKD výstava ovocia a ze-
leniny i príprava koktailov z nich.    Informácie poskytla:    
                     PaedDr. Erika Repková, foto: archív školy

kosenie parku v mestskej časti Mexiko 
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 Peter KUŽELKA   47-ročný
 Anna BURDEJOVÁ   74-ročná
 Oľga SCHMIDTOVÁ  88-ročná
 Vilma GREGOROVÁ  72-ročná
 Oliva FACUNOVÁ  60-ročná
 Filip LAŠUT   67-ročný
 Ivan FÁBRY   87-ročný

PRIVÍTALI SME 
MALÝCH OBČANOV VRÚTOK

OPUSTILI NÁS

Údaje poskytol referát evidencie obyvateľstva a matriky MsÚ –
M. Blahová, I. Pepuchová.

     Adriana DIKOŠOVÁ   Tamara Alica SIARSKA
 Tomáš BARTOŠEK Hugo GALČÍK
 Alex NEBOŠKA  Michal FOLDÝNA
 Samuel PRÍTULA Zdenko FACUNA
 Leonard MAJTÁŇ Elizabet PIKLOVÁ
 Tomáš MIČO  Alex HORVÁTH       

POVEDALI SI ÁNO
Roman REVALLO a Michaela ŠTÍPALOVÁ
Lukáš CHABADA a Zuzana CHROMCOVÁ

Milan ENGLI a Michaela KASALOVÁ
Jakub ÁBEL a Mária KRIŠTOFÍKOVÁ

Matej ĽUDVIK a Janka HRÚZOVÁ
 

   Už v starovekom Grécku 
oslavovali ženu ako dar-
kyňu života. V novodobej 
histórii ľudstva sa Deň 
matiek dostal do povedo-
mia na prelome 19. a 20. 
storočia. V 50. rokoch boli 
oslavy Dňa matiek v Čes-
koslovensku nahradené 
marcovým Medzinárod-
ným dňom  žien. Tradícia 
Dňa matiek na Slovensku 
bola obnovená až po roku 
1989, keď sa začal slá-
viť druhú májovú nedeľu. 
Deň matiek  pripadá na  
10. máj. Jedinečnosť mat-
ky si uvedomuje snáď kaž-
dý z nás. Napriek tomu, že 
tento sviatok nemá u nás dlhú históriu, nájdime si chvíľku a  
z vďačnosti a lásky obdarme svoju matku kvetom či iným dar-
čekom.
   Vám, drahé mamy sa takto prihovára vrútocký primátor: 
Matka je prvá a najdôležitejšia osoba v našom detstve. 
Už od narodenia sa o nás stará a  dáva nám ničím nena-
hraditeľnú materinskú lásku. Ak by sme nahliadli do jej 
srdiečka videli by sme v ňom veľa lásky a obetavosti, ale 
aj trápenie a starosti. Milé mamy, mamičky či maminky,  
z úprimného srdca vám ďakujem za všetko dobré, čo pre 
svoje deti robíte. Aj keď to často nie je jednoduché,  vždy 
ste pri svojich deťoch a ochotné rozdávať sa ...                                                
                                                                   Ing. Miroslav Mazúr

foto: zdroj internet

VENOVANIE VÁM – DRAHÉ MAMIČKY...

   Už niekoľko rokov sa aj skauti zo Slovenského skau-
tingu z 55. zboru Lišiak Vrútky zúčastňujú pri pomoci 

ľuďom chorým na rako-
vinu. Aprílovou aktivitou 
aj tento rok vyvrcholilo 
heslo roverov „slúžim“ 
a denný príkaz skautov 
„denne aspoň 1 dobrý 
skutok“. Skauti – deti sú 
vedené nielen k samo-
statnosti, ale aj k službe 
a pomoci tým, ktorí to 
potrebujú. Počas jedné-
ho narcisového dňa 30 
vĺčat, skautov a roverov 
vo veku od 8 do 22 ro-
kov oslovovalo občanov 
Martina a Vrútok. Sym-
bol – žltý narcis sa aj ich 

zásluhou pýšil na odevoch tých, ktorým osud chorých 
ľudí nie je ľahostajný. Do zbierky prispeli prekročením 
magickej hranice 1 000 €. 

Bc. Zuzana Škutchanová, zástupkyňa zboru SLSK, 
55. zboru Lišiak Vrútky

DEŇ NARCISOV

OLYMPIJSKÝ OHEŇ HOREL 
AJ NA VRÚTOCKOM ŠTADIÓNE

Olympijskú štafetu s pochodňou odovzdal primátorovi  
Vrútok – Miroslavovi Mazúrovi – čestný člen Slovenské-
ho olympijského výboru a predseda združenia Olympij-
ských klubov Slovenska Ivan Čierny.                foto: MM
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VYSNÍVANÝ SVET
Základná umelecká škola Frica Kafendu vo Vrútkach si 
v týchto dňoch pripomína 60. výročie vzniku umelecké-
ho školstva vo Vrútkach. Pri tejto príležitosti výtvarný 
odbor usporiadal výstavu žiakov Vysnívaný svet v Slo-
venskom národnom literárnom múzeu v Martine. Výsta-

va je tematicky zame-
raná na knižné umenie, 
ilustráciu, exlibris a 
voľnú tvorbu. Sprístup-
ňuje pohľad do výtvar-
no-metodickej činnos-
ti vzdelávania žiakov 
prvého a druhého stup-
ňa základného štúdia 
ZUŠ so špecifickým 
zameraním na tvorbu 
kníh netradičnými po-
stupmi, ktoré akcentujú 
výtvarný výraz. Výstava 
predstavuje voľne via-
zané autorské knihy,  
v ktorých si žiaci ilu-
strujú vlastnú literárnu 

tvorbu, básničky, veršovačky a rýmovačky, kalendár, 
leporelo, albumy, vizitky vlastných výtvarných prác, ale 
aj tablo absolventov. Z výtvarných techník sa prezentu-
je celá škála klasickej grafiky, maľby, priestorových ob-
jektov, koláží a počítačovej grafiky. V ilustrácii sa žiaci 
inšpirovali literárnou predlohou Andreja Sládkoviča Ma-
rína, Milana Rúfusa Zvieratníček, Martina Benku Do-
movina moja, veršami slovenských básnikov, rozpráv-
kami Pavla Dobšinského a dielami ďalších literárnych 
tvorcov. Taktiež sa zaskveli reprodukcie obrazov slo-
venskej výtvarnej moderny prvej polovice 20. storočia, 
ktoré vznikli na exkurzii so staršími žiakmi v Turčian-
skej galérii v Martine na jeseň v tomto školskom roku. 
Výstava dokumentuje široký záber kreativity, invencie 
a inšpirácie. Na slávnostnej vernisáži 21. marca 2012  
s prejavom vystúpil PhDr. Jozef Beňovský, riaditeľ mú-
zea a Mgr. art. Marek Kokoška, riaditeľ školy. V prí-
jemnej atmosfére v exkluzívnych priestoroch múzea,  
z ktorých dýcha história slovenskej slovesnosti, sa stre-
tla široká verejnosť, žiaci, študenti, pedagógovia, rodi-
čia a priatelia školy s posolstvom, že výchova k umeniu 
a výchova umením je vo vrútockej škole prioritou. 

Oľga Flimelová, foto: archív školy

PRINÁŠAME 18. ROČNÍK
VRÚTOCKEJ HUDOBNEJ JARI

18. ročník VHJ, ktorý sa 
konal 19. apríla  otvo-
ril  koncert starej hud-
by Flatus Vocis, pod 
dirigentskou taktovkou 
Mgr. Otílie Moravčíko-
vej. V dobových kostý-
moch nás tento súbor 
previedol stáročiami a 
krajinami. Dominovala 
baroková  a renesančná 
hudba, ktorá mala kolís-
ku najmä v Taliansku. 
Umelecké prejavy spe-
vu sa striedali s hrou na 
flaute, píšťalách  a gita-

re. Výrazové prvky tejto 
skupiny si priam „omo-
tali“ divákov okolo prsta. 
Prvú časť programu 
vystriedala vernisáž vý-
stavy ZUŠ MARTIN Ate-
liéru pre dospelých pod 
vedením Mgr. Evy Beb-
čákovej, ktorá predsta-
vila svojich žiakov a ich 
tvorbu. Slovami uznania 
a obdivu sa prihovorila 
aj riaditeľka ZUŠ z Mar-
tina Mgr. Erika Fízelová. 
V závere poďakovala 
PhDr. Zora Mintalová 
učitelom a organizáto-
rom  za hlboký umelecký 

zážitok z hudby a vyjadrila vďaku za získané vedomosti 
v oblasti výtvarného umenia, ktoré boli prezentované na 
tejto výstave. V príhovore pani poslankyne Blahušiako-
vej minúta ticha patrila zosnulému Filipovi Lašutovi, kto-
rý vo fotografii zdokumentoval i niekoľko ročníkov tohto 
podujatia v minulosti. Spomienke významného vrútoc-
kého rodáka bol venovaný panel, ktorý nemohol obísť 
žiadny z návštevníkov podujatia. Tradičné zosúladenie 
hudby a výtvarného umenia si našlo v kultúrnej sále  
vo Vrútkach hlboké zázemie o obohatilo tohtoročný  
18. ročník.                                                   BB, foto: RŽ

zazneli tóny starej hudby Flatus Vocis

Milí čitatelia,
reportáž z priebehu

stavania mája 
vo Vrútkach
s bohatou 

fotodokumentáciou
vám prinesieme
v júnovom čísle

Vrútočana
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ZO ŽIVOTA DETÍ MATERSKEJ ŠKOLY
   Deti z MŠ na Nábrežnej ulici žijú aktívne. V priebehu 
prvého štvrťroka MŠ usporiadala veľa zaujímavých ak-
cií, na ktorých sa s deťmi potešili aj ich rodičia. Navštívili 
ich deti z detského domova v Martine, v zime sa lyžovali 
v Jasenskej doline, zabavili sa na karnevale v kultúrnej 
sále Kriváň, našim seniorom spríjemnili oslavu MDŽ, 
pripravili tvorivé dielne a aj si zašportovali – absolvovali 
plavecký výcvik v ZŠ Hurbanovej v Martin.
foto: archív školy Za MŠ - p. Banášová, p. Hrubošová

 škôlkari sa tešia z vody

VEĽKÁ NOC V MATERSKEJ ŠKOLE

  Bolo to milé popolud-
nie, ktoré sme strávili 
s kamarátmi, rodičmi 
a pani učiteľkami. Učili 
sme sa, ako si máme 
správne vyčistiť zúbky 
a ako sa o ne starať. 
Pozreli sme si tiež roz-
právku doktora Králička 
O kráľovstve zdravých a 
veselých zúbkov. Dosta-
li sme omaľovanku, do 
ktorej sme si nakreslili, 
čo sa nám v rozprávke 
najviac páčilo. S týmito 
obrázkami sa zapojíme 
do súťaže o Balíček 
veselých zúbkov. Spolu 

s rodičmi sme si tiež vyrobili veľa krásnych zúbkových 
výtvorov.   Miroslava Daubnerová, MŠ na Ul. sv. C. a M.

DEŇ VESELÝCH ZÚBKOV

AKTIVITY ŽIAKOV ZŠ HANY ZELINOVEJ
PREDSTAVUJEME BESEDU „PREVENCIE NIE JE NIKDY DOSŤ“

  Dňa 13. marca našu školu navštívil Rescue team Slo-
vakia pod vedením Ing. Samuela Hruškovica, národného 
koordinátora prevencie úrazov u detí a dorastu, riaditeľa 
Rescue team Slovakia. Naši štvrtáci mali možnosť vyskú-
šať si, ako pomôcť postihnutému pri vdýchnutí cudzie-
ho telesa. Na figuríne si sami vyskúšali tzv. Heimlichov 
manéver. Žiaci sa oboznámili so základnými zásadami  
pri poskytovaní prvej pomoci. Vyskúšali si umelé dýchanie 
a nepriamu masáž srdca.
Ďalšia skupina detí sa v rámci veľmi pútavej a živej besedy 
oboznámila s nástrahami, ktoré číhajú na chodcov cyklis-
tov či korčuliarov a dozvedeli sa, ako sa majú zachovať, 
keď sa niekto topí.
Vďaka skúsenostiam záchranára sa žiaci zároveň naučili a 
pochopili ako je dôležité reagovať a pomôcť v krízovej situ-
ácii. Zároveň sa chceme poďakovať Rescue team Slovakia 
za ich prácu a inšpiratívnu besedu.         foto: archív školy

Žiaci 4. ročníka zo ZŠ Hany Zelinovej, Mgr. Kellerová

    Dňa 3. apríla sa v Materskej škole Štvorlístok – ZŠ 
s MŠ na Ul. M. R. Štefánika vo Vrútkach uskutočnili 
veľkonočné trhy spojené s tvorivými dielňami. Začali 
sa krátkym vystúpením detí a príhovorom zástupkyne, 
riaditeľky školy. Na podujatí bol prítomný košikár, ktorý 
vyrábal korbáče a rozdával ich chlapcom. Dievčatám 
zasa ukazovala svoju prácu čipkárka – mamička, ktorá 
predviedla, ako sa rýchlo a pekne dajú vytvoriť čipkové 
slimáčiky či zvončeky. Rodičia a deti boli očarení výrob-
kami, ktoré pre nich pripravili pani učiteľky. Zhotovenie 
niektorých ozdôb si mohli rodičia vyskúšať za pomoci 
svojich detí a učiteliek priamo v priestoroch MŠ.
foto: škola,Romana Kubičková, zástupkyňa RŠ pre MŠ 

výstava veľkonočných ozdôb detí

mladí nadejní záchranári skúsený záchranár diskutuje s deťmi
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   Vrútky aj tento rok podporili celosvetovú akciu Deň Zeme. 
Akcie sa zúčastnilo 105 detí z tretích a štvrtých ročníkov  
zo ZŠ s MŠ na Ul. M. R. Štefánika a ZŠ Hany Zelinovej vo 
Vrútkach. Témou druhého ročníka bola súťaž „Ozdobníček“. 
Deti zdobili kartóny s použitím rôznych recyklovateľných mate-
riálov, pričom každé družstvo dostalo rovnaký počet pomôcok 
a druhy materiálov. V tomto roku s mestom spolupracovala 
firma Brantner Fatra Martin, s. r. o., ktorá venovala vecné ceny 
do súťaže a pripravila pre deti kvíz a niekoľko zaujímavostí  
z oblasti zberu odpadov. Vedomostný kvíz si pre deti pripravili 
členovia skupiny Greenpeace Slovensko, ktorí im za odmenu 
rozdávali nálepky. Po dokončení výtvorov s ekologickou tema-
tikou porota v zložení Ing. Peter Kašuba (Brantner Fatra), Mgr. 
Juraj Gorilák (vedúci odboru kultúry), Mgr. Miriam Kerdíková 
(kultúrny referent) a Patrik Šimonovič (Greenpeace Sloven-
sko) vyhlásila prvé tri miesta, ktoré boli odmenené vecnými 
cenami a ostatné deti dostali sladký cukrík. text: MK, foto: MM

DEŇ ZEME VO VRÚTKACH

víťazné práce vrútockých detí

radosť detí zo získaných ciendeti tzrpezlivo zhotovovali svoje návrhy
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Vrútočan 5/2012Šport

   Koncom marca zorganizovala Slovenská gymnastic-
ká federácia v Trnave 16. ročník Festivalu pohybových 
skladieb, na ktorom sa súťažilo v štyroch vekových ka-
tegóriách – deti, juniorky, seniorky a zlatý vek (nad 50 
rokov). V trnavskej športovej hale rozhodkyne hodnotili 
21 skladieb. 
Ženy TJ Sokol Vrútky opäť zvíťazili v kategórii zlatý 
vek  s novou tanečno-gymnastickou skladbou Afric-
ký tanec – Maska, ktorej autorkami sú matka a dcéra 
Oľga a Lucia Suržinové. Osem vrútockých žien postúpi-
lo do finále, no absolútnymi víťazkami festivalu sa stali 
dievčatá z Trnavy. 
Tretie víťazstvo na festivale za sebou povzbudzuje ženy 
zlatého veku (bývalé gymnastky a trénerky malých vrú-
tockých gymnastiek) dobre sa pripraviť na jesenný eu-
rópsky gymnastický festival zlatého veku v Taliansku, 
kde budú reprezentovať Slovensko spolu so ženami 
z Košíc a Nitry.                                                            -er-

ZLATÝ POHÁR V TRNAVE  OPÄŤ ZÍSKALI 
ŽENY TJ SOKOL VRÚTKY

Zo získania zlatého pohára v Trnave sa tešili: (zhora) 
Božena Bandová, Dana Hafičová, Oľga Suržinová, Mi-
roslava Šturmová, Anna Krkošková a Lenka Janíková, 
(dole) rozhodkyňa Jarmila Škultétyová, v maske Lucia 
Suržinová a Elena Režná. 
Foto: archív oddielu športovej gymnastiky TJ Sokol 
Vrútky 

Dňa 23. februára 
sa konalo v Ru-
žomberku krajské 
kolo v basketbale 
študentiek stred-
ných škôl. Zú-
častnili sa na ňom 
b a s k e t b a l i s t k y 
Žilinského kraja z 
Ružomberka, Žili-
ny, Čadce, Trste-
nej a Vrútok.
Baske tba l i s t ky 
vrútockého gym-
názia postúpili do 

krajského kola ako víťazky regionálneho kola. V Ru-
žomberku súťažili s basketbalistkami z Čadce a Trste-
nej a v tvrdej konkurencii skončili na peknom treťom 
mieste. Zvíťazilo družstvo ružomberských gymnazistiek 
a postúpilo.    PaedDr. Vantara, foto: archív gymnázium

ÚSPEŠNÉ VRÚTOCKÉ BASKETBALISTKY

  Prvý marcový víkend sa Rádioklub OM3KFV Vrútky 
zúčastnil na I. subregionálnom preteku série majstrov-
stiev Slovenska 2012 vo vysielaní na Veľmi krátkych 
vlnách. V katagórii staníc do 100 W obsadili vrútockí 
rádioamatéri celkovo 2. miesto, kat. MO, 144 MHz. Vrú-
tocký reprezentačný tím tvorilo dvanásť operátorov, kto-
rí vysielali zo zasneženej kóty JN98KX Bôrik pri Rakove  
s anténou F9FT.  text a foto:Bohuslav Slezák, OM6ABS

RÁDIOAMATÉRI ZABOJOVALI

JARNÝ BEH MESTA VRÚTKY 2012
sa uskutoční 18. mája 2012 o 10. hodine,
súťažiť budú materské a základné školy

9.30 h – prezentácia MŠ
10.45 - 11.15  hod. – prezentácia ZŠ

Miesto: škvárové ihrisko pri tenisových kurtoch
štartovné sa neplatí

info: PaedDr. Jana Bieliková, referát športu MsÚ
riaditeľ pretekov: Ing. Miroslav Mazúr

Hlavný rozhodca: Mgr. Ivan Hajko
Priebeh tohtoročných futbalových zápasov vám 
prinesieme v nasledujúcich číslach Vrútočana.




